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Årsmötet 2018 

Årsmöte med Bunge Fiber ekonomisk förening ägde rum den 17 
mars 2018 i Folkhögskolan Fårösund. 17 medlemmar hade mött 

upp och mötet leddes av ordinarie ordföranden Sven Boman. 

Kassören kommenterade årets underskott i Resultat- och 

Balansrapporterna. Anledningen är att föreningen under 2017 
betalat 5 fakturor/kvartalsavgifter till Comhem i stället för 

normalt 4 fakturor. Årets första inbetalade faktura skulle ha 
inbetalats före årsskiftet, men det saknades då medel för 

inbetalning, beroende på att flera abonnenter inte betalat in sin 
avgift i tid. Föreningen tidigarelade under 2017 inbetalning av 

kvartalsavgiften från varje abonnent till månad 2 i stället för 
månad 3, varför föreningen därefter kunnat betala in fakturorna i 

rätt tid till Comhem. 

Tre år av det 5-åriga gruppavtalet vi har med Comhem passeras i 

sommar. Styrelsen ska undersöka intresset hos andra 
fiberföreningars styrelser på norra Gotland för ett eventuellt 

samarbete inför omförhandling av gruppavtalen inför nästa period. 

Styrelsen har nu följande sammansättning: ordförande Sven 
Boman, vice ordförande Mats Larsson, sekreterare Gullbritt 

Thorsell, kassör och matrikelansvarig Bengt Horn, webbansvarig 
Hans Åkermark, teknikansvarig och kontaktperson gentemot 

Comhem Jan-Erik Olsson, ledamöter Thomas Erlandsson och Mats 
Widgren. 

Se för övrigt under fliken Styrelse samt under fliken 
Mötesprotokoll, där Verksamhetsberättelsen för 2017 och 

Verksamhetsplanen för 2018 finns att läsa. 
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